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Protokół nr XXXIX/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 23 października 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:30. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu oraz Burmistrza Pawła Wójcika. 

 

Lista obecności sołtysów na XXXIX sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 23 października 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni: Grzegorz Wesołowski i Jan Styczeń. 

Ostatecznie w sesji brało udział 13 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji 

 

Protokół z XXXVIII sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów ZA.  

Nie wniesiono uwag ani poprawek. 

Protokół z XXXIX sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Magdalenę Piwowarską pracownika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXXIX sesji 

 

Burmistrz zawnioskował o wycofanie z proponowanego porządku obrad podpunktu ,,l” w pkt. 

,,3” czyli projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w obrębie 

Chmielnika w celu skierowania jej ponownie do prac w komisji.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek o wycofanie z proponowanego porządku obrad 

projektu chwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w obrębie Chmielnika. 
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ZA wycofaniem projektu głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Poprawka została przyjęta bezwzględną większością 

głosów. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (13 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XXXIX sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku, 
b) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Piotrkowicach, 
c) podziału sołectwa Celiny i utworzenia sołectwa Celiny Nowe, 
d) zmiany Nr 4 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta  

i gminy Chmielnik, 
e) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Chmielnik dla 

podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 

osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu kontroli 

wykonywania zadania, 
f) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Borzykowa dotyczącego 

zmiany przedsięwzięć, zmiany zakresu przedsięwzięć i wprowadzenia dodatkowych 

przedsięwzięć, 
g) wprowadzenia zmian do statutu Chmielnickiego Centrum Kultury w Chmielniku, 
h) zmiany uchwały Nr VII/38/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 marca 2011 

roku  

w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych na 

terenie gminy Chmielnik, 
i) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Jasień, reprezentowanej przez 

Spółkę dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej we wsi Jasień, 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik (Chmielnik), 
k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik (Śladków Mały), 
l) zmian budżetu na 2017 rok, 
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m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035, 
n) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 
4. Informacja Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za rok 2016. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz poprosił, aby najpierw głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Chmielniku 

Mariusz Włodarczyk i przedstawił informacje, które były przekazane podczas debaty na temat 

bezpieczeństwa w naszej gminie. Debata odbyła się 3 października b.r. 

Kierownik Posterunku przedstawił zebranym statystyki dotyczące bezpieczeństwa w naszej 

gminie w okresie: od września 2016 r. do września 2017 r.  

Przewodniczący Rady podziękował Kierownikowi Posterunku w Chmielniku oraz 

zaproponował zorganizowanie takiej debaty z młodzieżą w Powiatowym Zespole Szkół  

w Chmielniku.  

Następnie Burmistrz przedstawił najważniejsze inwestycję realizowane w Gminie Chmielnik: 

 Rozstrzygnięty został przetarg na ,,Budowę świetlicy wiejskiej w Zreczu 

Chałupczańskim. Niebawem zostanie podpisana umowa z wykonawcą.  

Koszt – 329 505,35 zł. 

 Rozstrzygnięty został przetarg na termomodernizację budynków Miejsko - Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz świetlicy w Sędziejowicach. Koszt wykonania: 

Środowiskowy Dom Samopomocy – 305 298,15 zł, Świetlica w Sędziejowicach – 

683 651,93 zł.  

 Trwają prace przy ,,Przebudowie drogi gminnej Nr 316052T Suchowola Kolonia II- 

Suchowola Kolonia I – Suchowola od km 0+005 do km 0+535. Wykonawcą jest 

Zakład Robót Drogowych DUKT Sp. z o.o. Koszt – 203 914,50 zł. 

 Zakończono prace przy realizacji zadania z funduszu sołeckiego – Rozbudowa 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Chmielnik w miejscowościach:  Lubania, 

Ługi, Przededworze i Zrecze Chałupczańskie. Wartość zrealizowanych robót wyniosła 

34 133,73 zł brutto.  

 Planowane jest złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie 

prac termomodernizacyjnych. Wartość ostateczna projektu 5 604 042,00 zł brutto, 

dofinansowanie – 4 525 000,00 zł.   

 Trwa przygotowanie dokumentacji na przebudowę budynku użytkowanego przez 

MLKS „Zenit” w Chmielniku. 

 Jeżeli radni na dzisiejszej sesji zaakceptują uchwałę, to udzielona zostanie pomoc 

finansowa dla Szpitala Powiatowego w Chmielniku w kwocie 150 000 zł na zakup 

endoskopu.  
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Następnie Burmistrz przedstawił najważniejsze wydarzenia w okresie międzysesyjnym: 

 Trwa akcja bezpłatnych szczepień przeciwko grypie. Do 20 października 2017 r. ze 

szczepień skorzystało 200 osób. 

 Trwa akcja udzielania pomocy przy wypełnianiu wniosków na dofinansowanie 

wymiany kotła lub pieca opalanego paliwem stałym na kocioł lub piec nowoczesny  

o wyższej sprawności bądź podłączenie do sieci gazowej lub ciepłowniczej w ramach 

programu ,,ZORZA – Czyste powietrze nad Świętokrzyskim”. 

 Od 1 października trwa nocna i świąteczna opieka zdrowotna w Szpitalu Powiatowym 

w Chmielniku. 

Burmistrz na koniec swojego sprawozdania dodał informację na temat bezdomności zwierząt. 

Bardzo wiele mówi się o tym, jest to temat drażliwy nie tylko dla naszej gminy, z którym 

prawie nikt nie potrafi sobie poradzić. Bez rozwiązań na szczeblu ogólnokrajowym – wręcz 

ustawowym będzie to bardzo trudne. W pełni można zrozumieć osoby, które troszczą się  

o zwierzęta, bo jest to bardzo dobre, ale trzeba zwrócić uwagę, że gminy z tego tytułu 

ponoszą określone koszty. To nie jest tak, że gmina nic nie robi, Straż Miejska jest organem, 

który bezpośrednio zajmuje się tymi sprawami. Sytuacja jest bardzo trudno do opanowania, 

psów ale nie tylko przybywa coraz więcej, czasami zdarza się, że są to zwierzęta agresywne. 

Chcąc podejmować pewne działania w celu zrobienia zorganizowanych przedsięwzięć muszą 

za tym iść niestety pieniądze. W 2016 roku na bezdomność psów przeznaczone zostało  

40 500,00 zł, natomiast na zasiłki celowe i specjalne, czyli pomoc dla ludzi przeznaczone 

zostało 79 000,00 zł. W tym roku do tej pory na zasiłki celowe i specjalne przeznaczone 

zostało 44 000,00 zł, a bezdomność zwierząt kosztowała nas 35 000,00 zł. Odłowione zostało 

około 20 psów i przekazane do opieki, przeprowadzone zostało 60 zabiegów 

weterynaryjnych. Tak jak już wspominał potrzebne są zmiany legislacyjne, bo chipowanie  

i wszystkie tego typu rzeczy w żaden sposób nie zdają egzaminu. Paweł Wójcik poprosił  

o propagowanie akcji adopcyjnych w mediach społecznościowych oraz o podzielenie się 

pomysłami, które mogłyby pomóc w rozwiązaniu tego problemu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku w okresie od 18.09.2017 r. do 23.10.2017 r.  

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku: 

05.10.2017 r. – Komisja Statutowo – Regulaminowa, 

16.10.2017 r. – Komisja Rewizyjna, 

17.10.2017 r.-  Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

17.10.2017 r. – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

23.10.2017 r. – Komisja Statutowo – Regulaminowa, 
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Ponadto, radni uczestniczyli w: 

28.09.2017 r. – posiedzeniu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 

06.10.2017 r. – oficjalnym otwarciu zmodernizowanego bloku sportowego w budynku 

  Gimnazjum w Chmielniku, 

07.10.2017 r. – obchodach 25 –lecia istnienia Towarzystwa Miłośników Ziemi Chmielnickiej, 

12.10.2017 r. – gminnych uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

13.10.2017 r. – otwarciu nowoczesnego Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego  

  przy Powiatowym Zespole Szkół w Chmielniku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku rozpoczął procedowanie kolejnych 

punktów porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

(13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/328/2017 w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

b) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Piotrkowicach 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

Sekretarz do projektu wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/329/2017 w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Piotrkowicach głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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c) podziału sołectwa Celiny i utworzenia sołectwa Celiny Nowe 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/330/2017 w sprawie podziału sołectwa Celiny  

i utworzenia sołectwa Celiny Nowe głosowało 12 radnych.  1 osoba WSTRZYMAŁA się od 

głosu, PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Mieszkaniec Celin podziękował radnym oraz władzom gminy za pomoc w utworzeniu 

nowego sołectwa Celiny.  

 

d) zmiany Nr 4 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Chmielnik  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Danutę Hanszke – Naczelnika Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

Danuta Hanszke przedstawiła poprawki do załącznika Nr 4 uchwały, dotyczące poprawy 

błędów literowych, które radni zaakceptowali jednogłośnie.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej pytań ani uwag. 

Przewodniczący poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 13 radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/331/2017 w sprawie zmiany Nr 4 Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Chmielnik głosowało 13 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

e) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Chmielnik dla 

podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 

osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania 

zadania 

Projekt został omówiony przez Annę Paluch – Podinspektor ds. projektów strukturalnych  

w Wydziale Inwestycji i Projektów Strukturalnych 
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Wiceprzewodniczący zapytał czy dobrze zrozumiał, że w roku budżetowym 2018 będzie 

można korzystać z wymienionego punktu tylko w szczególnie uzasadnionych przypadkach? 

 

Anna Paluch odpowiedziała, że dokładnie tak. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/332/2017 w sprawie określenia trybu postępowania  

o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Chmielnik dla podmiotów niezaliczanych do sektora 

finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż 

określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania 

dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zadania głosowało 13 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

f) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Borzykowa dotyczącego zmiany 

przedsięwzięć, zmiany zakresu przedsięwzięć i wprowadzenia dodatkowych przedsięwzięć 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Kuzę – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Inwestycji i Projektów Strukturalnych.  

Radni zdecydowali, że uwzględnia się wniosek sołectwa Borzykowa w sprawie zmiany 

przedsięwzięć, zmiany zakresu przedsięwzięć i wprowadzenia dodatkowych przedsięwzięć  

w ramach funduszu sołeckiego na 2018 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/333/2017 w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Borzykowa dotyczącego zmiany przedsięwzięć, zmiany zakresu 

przedsięwzięć i wprowadzenia dodatkowych przedsięwzięć głosowało 13 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) wprowadzenia zmian do statutu Chmielnickiego Centrum Kultury w Chmielniku. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Małgorzatę Gładyszewską – Dyrektora 

Chmielnickiego Centrum Kultury w Chmielniku 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 
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ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/334/2017 w sprawie wprowadzenia zmian do statutu 

Chmielnickiego Centrum Kultury w Chmielniku głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

h) zmiany uchwały Nr VII/38/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 marca 2011 roku  

w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy Chmielnik 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Naczelnika Wydziału 

Rozwoju Gospodarczego. 

Głos zabrała Radna Agnieszka Lenartowicz, aby przedstawić sprawę, która jest związana  

z transportem na terenie Gminy Chmielnik. Radna zapytała Naczelnika Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego jakie są szanse, aby przewoźnicy byli zobligowani do wywiązywania się  

z prowadzonej działalności. Sprawa ta odnosi się do przewoźnika, który świadczy usługi 

usługi transportowe w Śladkowie Dużym, Sędziejowicach Chomentówku. Firma skończyła 

świadczenie usług, ale mieszkańcy nie zostali o tym poinformowani. Radna powiedziała, że 

pozostał tylko jeden przewoźnik – Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne. Wielu 

mieszkańców winą za to obarcza radną, sołtysa i burmistrza. Agnieszka Lenartowicz dodała, 

że jej zdaniem firmy transportowe powinny być zobowiązane do świadczenia usług 

przynajmniej przez pół roku. Jeżeli gmina wydaje zezwolenia na kurs, to powinna mieć 

wpływ na jakość wykonywanych usług. Radna wspomniała, że podobna sytuacja zaistniała  

w Borzykowie i Szyszczycach.  

Dyrektor Urzędu odpowiedział, że przewoźnicy wykonują działalność komercyjną i nie ma 

możliwości narzucenia takim firmom sposobu ich działania. Gmina jest na etapie wyłącznie 

wyrażania zgody na korzystanie z przystanków, natomiast w Urzędzie Marszałkowskim 

odbywa się cała procedura i to właśnie Urząd Marszałkowski ma kompetencje do 

kontrolowania przewoźników. Mimo to Burmistrz wydał wewnętrzne zarządzenie, z którego 

wynika, że Urząd Miasta raz na kwartał będzie sprawdzał punktualność i tryb wykonywania 

przejazdów, ale nie może wyciągnąć żadnych konsekwencji w stosunku do przewoźnika. 

Jedynym organem, który może ukarać finansowo przewoźnika, wydać lub cofnąć zezwolenie 

jest Urząd Marszałkowski. 

Radna Agnieszka Lenartowicz zapytała czy gmina wiedziała, o dzisiejszej sytuacji, którą 

przedstawiła. 

Dyrektor Urzędu powiedział, że podobna sytuacja miała miejsce w Borzykowie i Radna 

Teresa Chwalińska osobiście się w nią zaangażowała. Dyrektor dodał, że efekty są już 

widoczne, ale niestety procedury w tym przypadku trwają dosyć długo.  

Burmistrz oznajmił, że dużo zależy od przyczyny dlaczego przewoźnik nie wykonał kursu. 

Każdy przewoźnik ma wydane zezwolenia, które zobowiązują go do świadczenia usług.  

Po interwencji w Borzykowie przewoźnik musiał wrócić na trasę do momentu wygaśnięcia 
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zezwolenia. Burmistrz powiedział, że jest to temat do sprawdzenia. Jutro podjęte zostaną 

działania w celu wyjaśnienia sytuacji przedstawionej przez radną. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/335/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/38/2011 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 marca 2011 roku w sprawie ustalenia stawki opłat za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Chmielnik głosowało 13 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

i) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Jasień, reprezentowanej przez Spółkę dla 

zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej we wsi Jasień. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/336/2017 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez 

Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Jasień, reprezentowanej przez Spółkę dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej we wsi 

Jasień głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik (Chmielnik), 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/337/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 

Chmielnik (Chmielnik) głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 



10 
 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik (Śladków Mały) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/338/2017 w sprawie wyrażenia zgody na  

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na  

terenie gminy Chmielnik (Śladków Mały) głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

W tym momencie z sali obrad wyszła Wiceprzewodnicząca Rady Anita Jabłońska. Od tej 

chwili w sesji brało udział 12 radnych. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącemu Rady 

Sławomirowi Wójcikowi. 

 

l) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych ( 12 

radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/339/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok 

głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych ( 12 

radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/340/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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n) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Jolanta Rybczyk poinformowała 

o uruchomionej od 1 października  br.  w chmielnickiej placówce nocnej i świątecznej opiece 

zdrowotnej.  Dyrektor przedstawiła sytuację finansową i organizacyjną szpitala. Na 

zakończenie swojego wystąpienia podziękowała Burmistrzowi Pawłowi Wójcikowi oraz 

radnym za dotychczasową współpracę i wsparcie ze strony samorządu miasta i gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (12 

radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXIX/341/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 12 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Informacja Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach  

majątkowych za rok 2016.  

 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2016 przez osoby 

zobowiązane je złożyć burmistrzowi przedstawił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału 

Administracji i Promocji. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2016 przez radnych 

Miasta i Gminy Chmielnik przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Interpelacje radnych. 

Radny Stanisław Ściana podziękował za wykonanie oświetlenia ulicznego na ,,Różance” 

(przysiółek Lubani), sfinansowane w ramach funduszu sołeckiego. Poinformował, że cieszy 

go fakt, że w przyszłym roku planowany jest remont drogi w stronę Strojnowa. Te inwestycje 

ułatwią życie mieszkańcom Lubani. Radny poprosił również o zorganizowanie w Lubani koło 

sklepu nowego przystanku w celu ułatwienia dojazdów dzieci do szkół.  

 

Burmistrz powiedział, że jest mu bardzo miło słyszeć takie słowa. Co do przystanku, 

wyjaśnił, że problem pojawił się ze strony przewoźnika - chodzi o wielkość autobusu. 

Burmistrz dodał, że ten temat można jeszcze przedyskutować, ale raczej nie obiecuje 

diametralnej zmiany, ponieważ jest to kwestia bezpieczeństwa uczniów.  
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Radny Stanisław Ściana oświadczył, że brak przystanku w tym miejscu jest ujmą dla jego 

miejscowości. Jeżeli gmina płaci za dojazdy to powinna dobrze sprecyzować przetarg, tak aby 

przewoźnik dostosował się do wszystkich warunków zamawiającego.  

 

Burmistrz odpowiedział, że przetargi organizowane są według danej procedury, a w tym 

przypadku przewoźnik dostosowuje pojazd do ilości transportowanych dzieci. Gmina nie ma 

możliwości narzucenia przewoźnikowi większej ilości kursów, które i tak co roku są 

zwiększane. Staramy się reagować na prośby i potrzeby wszystkich dowożonych dzieci. Te 

procedury są nadal aktualizowane i polepszane tam gdzie jest taka możliwość. 

 

Radna Teresa Chwalińska zapytała, czy dobrze zrozumiała, że oświetlenie na ,,Różance” było 

zrobione z funduszu sołeckiego. 

 

Radna Lidia Jabłońska zapytała czy zostało sfinansowane z funduszu sołeckiego na ten rok? 

Jeżeli tak, to dlaczego sześć sołectw czekało w kolejce i do tej pory oświetlenia nie mają?  

W związku z tym zastanawia się jak to jest? 

 

Radna Teresa Chwalińska powiedziała, że w Borzykowie jest problem  

z wyczyszczeniem rowu, którego część znajduję się na prywatnym terenie, co skutkuje 

zalewaniem całej miejscowości podczas większych opadów.  

 

Burmistrz odpowiedział, że wszystkie procedury zostały już omówione na spotkaniu. Gmina 

nie może wejść na prywatny teren bez odpowiednich pozwoleń. Zadania  

w ramach funduszu sołeckiego mogą być realizowane na terenach, których jest właścicielem.  

 

Radna Teresa Chwalińska powiedziała, że chodzi jedynie o 100 metrów rowu, który blokuję 

odpływ i zalewa drogę w tym miejscu. W imieniu swoim, a także sołtysa poprosiła o pomoc  

w rozwiązaniu tej sprawy. 

 

Burmistrz powiedział, że w takich przypadkach należy nie dopuścić do zaniedbania, ponieważ 

w takich sytuacjach lepiej jest to pielęgnować niż zaczynać wszystko od początku. Nie 

wszystkie procedury da się załatwić w tak krótkim czasie. W pierwszej kolejności gmina musi 

mieć pozwolenia na dysponowanie gruntem.  

 

6. Sprawy różne.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Ściana odnosząc się do wcześniej poruszanych tematów 

zakomunikował, że procedury planistyczne związane z oświetleniem są dość skomplikowane. 

W wielu miejscach nie ma map do celów projektowych, dlatego tych zadań nie można 

zakończyć wcześniej. Zastępca Burmistrza zaproponował, aby planując wymianę oświetlenia 

rozłożyć to zadanie do realizacji w czasie np. na dwa lata. W jednym roku zaplanować 

projekt, a w następnym wykonanie.  

Następnie Mariusz Ściana poinformował, że reprezentacja Gminy Chmielnik w piłce 

siatkowej zajęła 4. miejsce w turnieju o Puchar Przewodniczącego Rady Powiatu. Turniej 

odbył się w Zagnańsku 21 października 2017 r.  
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Radna Teresa Chwalińska zapytała, co dzieje się w sprawie gniazda bocianiego  

w Borzykowie. Gniazdo spadło na drogę. Tą kwestią miał zająć się Tomasz Palmąka, ale do 

tej pory nie pojawił się na miejscu.  

 

7. Zakończenie obrad.  

Z powodu wyczerpania porządku XXXIX sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 23 października 2017 roku. 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Magdalena Piwowarska  


